
三高文化藝術（北京）有限責任公司 

三高文化藝術（北京）有限責任公司是「中國三大男高音」的品牌運營商，並

獲北京市人民政府全力支持。公司集文藝演出、演出經紀、影視製作、平面傳

媒、藝術品交易及展覽展示為一體的綜合性文化公司。公司致力於文化產業的

多元化發展，以文化品牌發展為戰略，全行業多觸角立體化的經營策略，力爭

打造更多更好的國際一流文化品牌。 

 

Three Tenors Culture (Beijing) Co. Ltd 

Three Tenors Culture (Beijing) Co. Ltd is the brand operator of the China’s three tenors 

and is fully supported by The People’s Government of Beijing Municipality. it is a 

comprehensive company including theatrical performances, performance broker 

business, film & TV production, graphic design, art work transaction and exhibition 

(curator) service. The company committed to the multicultural development of culture 

industry, aim to promote the development of the company as a cultural brand. 

Transcend area and diverse business are strategies of the company, which strive to 

create a professional and international first-class cultural brand. 

 


